
К-По2 5/2016 
 
 

Транскрипт аудио записа са 
главног претреса одржаног дана 09.09.2016. године 

 
  

Председник већа: Добар дан, седите.  
 

Констатује се да председник већа отвара заседање у кривичном предмету К.По2 
5/16 против окривљеног Максимовић Далибора због кривичног дела ратни злочин 
против цивилног становништва из члана 142 став 1 у вези члана 22 КЗ СРЈ, по 
оптужници Тужилаштва за ратне злочине КТ. број 4/16 од 14.04.2016. године.  

 
Веће суди у неизмењеном саставу. 
 
Констатује се да су на главни претрес приступили: 

 
-заменик тужиоца за ратне злочине Бруно Векарић,  
-оптужени Далибор Максимовић. 
 
Далеко сте, али чини ми сте да сте то Ви, је ли тако? Јесте, добро.  
 
-Бранилац окривљеног, адвокат Ненад Петрушић.  
 
Обавештен сам да је приступио и заштићени сведок ВС-1 и приступио је судски 

вештак доктор Бранко Мандић.  
 
Сада је можда дилема зашто је приступио судски вештак Бранко Мандић, али у 

међувремену је стигла нека документација, медицинска документација за оштећеног 
сведока ВС-1 због које се указала потреба да приступи и судски вештак, а то ћете видети 
кроз каснију наредбу о чему се ради.  

 
Има ли сметње да држимо главни претрес? Нема.  
 
Суд доноси  
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
да се главни претрес одржи.  
 
Главни претрес је јаван. 
 
Врши се аудио снимање главног претреса и препис тонског записа главног 

претреса биће саставни део записника о главном претресу.  
 

 Хтели сте нешто тужиоче, видим? Изволите. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да, хтео сам у вези вештачења, обзиром да 

сте одредили вештачење, предлажемо да у складу са чланом 117 став 1 ЗКП-а, да вештак 

ВР
З 1

16
2



 2

медицинске струке такође утврди степен душевног бола и патње које је сведокиња ВС-1 
претрпела и исто тако а ли постоји посттрауматски синдром као последица 
трауматичног догађаја и узрочно последична веза између радње и штетне последице која 
је настала у њеној душевној сфери, а која њој сада отежава живот. Предлог стављам 
између осталог и због јачине угрожавања и повреде заштићеног добра, у овом случају 
телесног и психичког интегритета жртве, оштећене ВС-1. Сматрам да су ове чињенице 
веома важне јер су од великог утицаја на одмеравање казне у случају евентуалног 
доношења осуђујуће пресуде. Хвала. 

 
Председник већа: Добро.  
 
Констатује се да заменик тужиоца за ратне злочине предлаже да се 

неуропсихијатријско вештачење оштећеног сведока поред уобичајених околности због 
којих се исто одређује, одреди и ради утврђивања душевних болова, патњи оштећене 
сведокиње, као и других околности како је то ближе евидентирано аудио техником овог 
суда, а које ће у крајњем исходу евентуално бити од значаја за одмеравање казне. 
Изволите.  

 
Адвокат Ненад Петрушић: Председниче већа одбрана се противи овом 

предлогу, јер сматрам да је овај предлог тужилац могао да изнесе током припремног 
рочишта, обзиром да се ради о новом доказу, то је јако добро било познато тужиоцу, 
тако да мислим да је закаснио са овим предлогом, са овим предлогом вештачења на 
начин како то он предлаже да се обави. 

 
Председник већа: Добро, а како се изјашњавате на евентуално, тужилац 

сублимира два предлога, дакле уобичајено оно вештачење за сведоке, па и оптужене који 
имају такву врсту медицинске документације, дакле знате оно класична процесна 
способност и све оно остало што је предмет оног уобичајеног неуропсихијатријског 
вештачења, и додатак предлога тужиоца везано за душевне болове које је сада изнео, 
како се изјашњавате на онај претходни део предлога за вештачење?  

 
Адвокат Ненад Петрушић:  Претходни део ја немам апсолутно никакву 

примедбу, али овај део који говори практично о новом вештачењу, о новом доказу који 
ће бити уврштен у спис предмета, ја сматрам да је тужилац закаснио са тим предлогом.  

 
Председник већа: Добро. 
 
Констатује се да бранилац оптуженог изјављује да је сагласан са предлогом да се 

обави неуропсихијатријско вештачење оштећене ВС-1, на околност њене процесне 
способности, да приступи, учествује у главном претресу и износи сведочење, док се 
противи преосталом предлогу заменика тужиоца за ратне злочине, јер преостали 
предлог, а везано за душевне болове, патње и остало како је то заменик тужиоца за ратне 
злочине данас навео, такав предлог представља у ствари, односно усвајање таквог 
предлога би исходовало новим доказом, а такав предлог тужилац није ставио раније, па 
ни на припремном рочишту, а околности о којима се изјашњава су тужиоцу биле добро 
познате.  

 
Добро, пошто сада имамо Ваш предлог, имамо противљење делимично везано за 

предлог тужиоца, ми ћемо пре доношења наредбе, ја бих и судског вештака питао на ту 
околност везано за, чули сте који предлог тужиоца, изјашњење, дођите овде само, 
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приђите овде, укључите микрофон везано за предлог тужиоца, дакле како за оно 
вештачење које се односи на процесну способност дакле да приступи, да да свој исказ, 
тако везано и за додатни предлог тужиоца који се односи на душевне патње, болове и 
све оно остало што је касније навео тужилац. Како то практично са стручне стране би 
изгледало? 

 
Судски вештак др Бранко Мандић: Што се тиче овог првог дела предлога да се 

изврши вештачење процесне способности, то може да се уради данас у неком краћем 
временском периоду, међутим овај други део предлога да се врши вештачење на 
околност душевних патњи, болова и слично, захтева прво увид у комплетан спис 
предмета, значи све доказе до сада изведене, затим детаљнији преглед у сарадњи са 
вештаком психологом, што не би могло данас да се уради свакако.  

 
Председник већа: Добро, хвала.  
 
Констатује се да судски вештак др Бранко Мандић изјављује да први део 

предлога за вештачење које се односи на процесну способност заштићеног сведока ВС-1 
и вештачење које се може обавити у релативно краћем року, док се други део вештачења 
како је то предложио заменик тужиоца за ратне злочине, а који се односи на душевне 
патње, болове и остало како је то навео, подразумева озбиљније вештачење у смислу да 
је потребно да се судски вештак упозна са комплетним списима предмета, потребно је 
дуже и обимније вештачење које се никако не може обавити у краћем року.  

 
Добро, будите ту, немојте излазити, само веће да направи кратку паузу везану за, 

да видимо каква ће наредба бити донета.  
 
Добро, након кратке паузе суд доноси  
 

Н А Р Е Д Б У 
 
одређује се психијатријско вештачење заштићеног сведока ВС-1 на околност 

њеног душевног здравља, њене способности да сведочи на главном претресу, наведено 
вештачење се поверава судском вештаку доктору Бранку Мандићу, који ће приликом 
давања налаза и мишљења имати у виду медицинску документацију која постоји у 
списима предмета и обављени преглед сведока. Дакле преглед који ће непосредно 
обавити сада, док се у преосталом делу предлог заменика тужиоца за ратне злочине 
одбија. 

 
Имајући у виду не бих рекао исказ вештака, него његово стручно мишљење 

везано за потенцијални предмет вештачења, а имајући у виду и одредбу члана 252 ЗКП-
а, као и друге одредбе које налажу да је кривични поступак хитан, и сходно закону на 
главном претресу ће се расправити на предлог овлашћених лица у кривичном поступку и 
те чињенице, ако се тиме не би зато одуговлачио овај, било који дакле па и овај, 
кривични поступак. Имајући у виду овакве наводе, а искуствено нам је познато да за овај 
други део вештачења је потребно дуже време, а што је потврдио и судски вештак у том 
делу, у том делу је предлог за доношење наредбе одбијен, што не значи да оштећена у 
неком моменту неће моћи да остварује свој имовинско правни захтев и наравно сходно 
томе бити вештачена  можда у неком другом поступку.  
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Суд доноси  
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
главни претрес се прекида, исти ће бити настављен након што судски вештак 

обави вештачење заштићеног сведока ВС-1.  
 
Ситуација је дакле оваква, судски вештак ће имати у виду медицинску 

документацију, која нам је у међувремену достављена, обавиће сходно овој наредби 
непосредни преглед заштићеног сведока ВС-1, уз сва ограничења која су судском 
вештаку саопштена, везано за заштиту њеног идентитета. Дакле, прекид ће трајати ајде 
пола сата каже вештак, ајте нека буде 45 минута пошто морамо се скупити након тога, 
па нека буде, нека не буде ни 45, наставак ће бити у 10,30. Онда ћемо испитати судског 
вештака и зависности од исхода вештачења ћемо испитати и заштићеног сведока. Ето.  

 
Добар дан, седите.  
 
Суд доноси  
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
наставља се главни претрес. 
 
Суд доноси  
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
да се у доказном поступку испита судски вештак доктор Бранко Мандић. 
 
Докторе приђите за пулт, укључите микрофон. Е сада је уреду. 
 
Судски вештак доктор Бранко Мандић са личним подацима као на списку 

сталних судских вештака у смислу члана 401 ЗКП-а опомиње се на већ положену 
заклетву, упозорава се да давање лажног налаза или мишљења или исказа представља 
кривично дело и да је дужност да тачно и потпуно изнесе свој налаз и мишљење и у 
смислу члана 110 став 3 ЗКП-а да подаци о истоветности заштићеног сведока, њему 
блиских лица и другим околностима које могу довести до откривања њихове 
истоветности представљају тајне податке и да је дужан да их чува, па изјављује:  

 
Докторе кажите ми шта сте обавили, шта сте имали у виду од документације, то 

нам цитирајте, да ли те обавили преглед и шта сте закључили? 
 
Судски вештак др Бранко Мандић: Напишите овако, извршио сам увид у 

медицинску документацију, односно извештаје психијатра Дома здравља Живинице од 
01.07.2015. и 06.08.2015. године. Из ових извештаја се види да се ради о контролним 
прегледима, те да је испитаници постављена дијагноза – хроничне форме 
пострауматског стресног поремећаја, затим анксиозно депресивног поремећаја и 
коначно искуство злостављана од стране „четника“ по анамнестичким подацима. Тако 
пише у документацији. Предложена је терапија у виду антидепресива и седатива, као и 
хипнотика. Такође сам извршио непосредни преглед заштићеног сведока ВС-1. Од 
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података који су значајни за овај предмет јесте да је по властитом исказу већ током 
ратних збивања оболела од шећерне болести и повишеног крвног притиска, као и да се 
такође већ током ратних збивања обраћала психијатру и ишла на разговоре и повремено 
пила лекове за спавање, међутим уназад 10 година, 10-так година редовно узима лекове 
који су предложени од стране психијатра, а ради се о лековима које сам навео и 
субјективно осећа делимично побољшање. Што се тиче њеног психичког стања 
актуелног могао сам да констатујем да код ње постоји одређена емоционална напетост, 
која се појављује током разговора о одређеним темама везаним за ратна збивања, 
међутим та емоционална напетост у односу на остале теме није присутна. Стање њених 
сазнајних функција, као што су пажња, памћење, мишљење и закључивање, уочавање 
узрочно – последничних веза су у потпуности очуване, те стога закључујем да је она 
способна данас да приступи на главни претрес и да да исказ у својству сведока 
оштећене.  

 
Председник већа: Добро. Тужиоче да ли имате питања?  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Немам питања.  
 
Председник већа: Браниоче? Немате. Докторе хвала, Ви ћете ово тарифирати, па 

ћемо ми то накнадно решити, или можете сада или како ћете? Добро. Извињавам се, 
само Максимовићу можда Ви имате питања за вештака? Немате, добро. Хвала лепо. 
Довиђења.  

 
Суд доноси  
 

Р Е Ш  Е Њ Е 
 
да се у доказном поступку као сведок испита заштићени сведок ВС-1.  
 
Постоји мера која је већ изречена пред судом у Босни, која се односи на заштиту 

идентитета сведока, сходно којој мери је она добила статус заштићеног сведока најпре и 
идентитет који ће се појављивати у судници јесте ВС-1. У међувремену је стигао и 
поднесак оштећене ВС-1 којим она моли суд да се не сусретне са окривљеним, те је у 
том смислу суд донео  

 
Р Е Ш Е Њ Е 

 
да се заштићени сведок испита под псеудонимом, псеудоним дакле већ има, то је 

одлука коју и овај суд мора признати сходно Закону о међународној правној помоћи у 
кривичним стварима имајући у виду да се та одлука не коси са правним поретком ове 
земље, али и из посебне просторије, из посебне просторије обавиће се, дакле из ове 
кућице при чему ћемо је видети на екрану и чути јој глас. 

 
Па ја молим да  заштићеног сведока уведете тамо у кућицу, ја сада не знам, само 

нам јавите када. Молим режију само да нам пусти, укључи камеру у кућици, и пренесе 
слику на екране наше овде у судници. Ми вас чујемо само још да видимо. Добар дан. Је 
ли ме чујете, добар дан. Ставите слушалице. Добро. Добар дан, да ли ме сада чујете?  

 
Сведок-оштећена ВС-1: Чујемо. 
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Председник већа: Добро ме чујете?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Добро.  
 
Председник већа: Како се осећате?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Добро.  
 
Председник већа: Мислим није, може и боље је ли тако, али... 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Може и боље, али... 
 
Председник већа: Добро, Ви слободно уколико у неком моменту осетите 

потребу Ви нам реците уколико се не осећате добро из неког разлога, или будете желели 
да направимо неку паузу, знате.  

 
Сведок-оштећена ВС-1: Добро.  
 
Председник већа: Е слободно реците.  
 
Дакле, заштићени сведок ВС-1 са личним подацима познатим суду, странкама и 

браниоцу. Бићете испитани у својству сведока, дужни сте да говорите истину и 
одговарате на постављена питања, давање лажног исказа представља кривично дело, 
нисте дужни да одговарате на поједина питања ако бисте тиме себе или блиског 
сродника изложили тешкој срамоти, знатној материјалној штети или кривичном гоњењу.  

 
Испричаћу Вам текст заклетве за сведока, Ви ћете само рећи да да не понављате 

цео текст: заклињем се својом чашћу да ћу о свему што пред судом будем питана 
говорити само истину и да ништа од онога што ми је познато нећу прећутати. 

 
Сведок-оштећена ВС-1: Да.  
 
Председник већа: Само реците да. 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Да.  
 
Председник већа: Добро. Јесте разумели цело упозорење? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Да. 
 
Председник већа: Добро. Јесте у сродству са Максимовићем?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Не.  
 
Председник већа: Мислим ми знамо да нисте, добро. Дакле, несродна. Законска 

формулација је да ли сте у завади, да ли сте у свађи са Максимовићем? Знамо да ту не 
постоји сигурно? 

 
Сведок-оштећена ВС-1: Ништа не постоји.  
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Председник већа: Ништа, добро. Није у завади.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Нисам ни у завади, нити се виђамо нити се срећемо. 
 
Председник већа: Добро. Знате зашто сте овде данас.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Да.  
 
Председник већа: У питању су догађаји од 09.05.1992. године, на које ћете се Ви 

данас изјашњавати, Ви сте већ Ваше сведочење износили 21. фебруара 2008. године. 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Да. 
 
Председник већа: Пред Државном агенцијом за истраге и заштиту БиХ, потом 

09.07.2008. године такође пред истом Агенцијом и на крају 12.09.2013. године пред 
Тужилаштвом БиХ, да ли остајете најпре да Вас питам при тим исказима које сте тада 
давали?  

 
Сведок-оштећена ВС-1: Па дјелимично... 
 
Председник већа: Је ли се Ви сећате тих Ваших исказа?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ја се сјећам тих исказа свију, али има... 
 
Председник већа: Станите само један секунд, Максимовићу је ли Ви чујете? 

Добро чујете? Добро. Ајте кажите нам онда испочетка цео догађај и кажите нам у ком 
делу остајете, у ком делу не остајете јер Ви сте допуњавали Ваше сведочење кроз ова 
три исказа, па ми не знамо у ком делу остајете у ком делу не остајете, знате?  

 
Сведок-оштећена ВС-1: Е па то је што сам допуњавала, што нисам причала о 

томе што је било најбитније, што сам била заклета од стране дјевојке, оне родице која је 
била са мном и да нисам причала, али ме почело касније прогонити и ноћни стресови, 
трауме, осјетила сам да требам некоме то испричати истину. 

 
Председник већа: Добро, али оно што јесте испричали, да ли при томе остајете?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Остајем.  
 
Председник већа: Добро, дакле Ви сте на крају приликом овог трећег сведочења 

додали један догађај који нисте из разлога који сте сада напоменули, о коме се нисте 
изјашњавали у претходна два сведочења, а дакле моје питање је за оно о чему јесте 
сведочили, при томе остајете је ли тако, колико Вас ја разумем?  

 
Сведок-оштећена ВС-1: Да. 
 
Председник већа: Добро. Ајте нам онда испочетка како је то све кренуло, кога 

сте срели, где сте срели, куда сте се кретали, шта се дешавало тог 09.05.1992. године. Ко 
слабије чује може да стави слшалице као што сам и ја. 
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Сведок-оштећена ВС-1: Ја сам тог дана, тог јутра кренула са својом том 
рођаком..... 

 
Председник већа: Само се извињавам, рођака је колико сам ја схватио у 

међувремену преминула је ли тако? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Јесте. Јесте. 
 
Председник већа: Јесмо ми добили ту чињеницу? Јесмо. Нисмо још добили, тако 

да је она формално још увек заштићени сведок и ми је водимо под ВС-2, тако да Вас  
молим да је и Ви тако ословљавате са ВС-2.  

 
Сведок-оштећена ВС-1: Аха, са ВС-2.  
 
Председник већа: Да, Ваша родица, рођака како кажете, ВС-2.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ја, и ми смо дошле горе пошла код мојих, били су ми, 

била ми је мајка горе и снахе и брат један и сви, они су били у, попаљено је све, они су 
ходали горе по тим огорелијама и живели, ја сам пошла, понјела им нешто да одем да их 
обиђем и ми смо стигле до пола пута, фактички стигле до једне коне ђе је остало кућа 
незапаљена, ђе је остала жена непокретна и ми смо ту свратиле. У међувремену није 
пришло пет минута опколили су ту кућу. 

 
Председник већа: Извињавам се, да се после не бисмо враћали, само нам кажите 

где је то било? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: То је у Хранчи било. 
 
Председник већа: У Хранчи, добро. 
 
Сведок-оштећена ВС-1: У Хранчи. И ту су опколили ту кућу војска и нас су 

шћерали доље на цесту и још што је год било народа нуде около све су стјерали и чекали 
смо ту оно говорили су нам свашта, псовали нас, вријеђали нас и тако чекали аутобус, 
хоће да нас возе, возићемо вас за Кладањ ко вели. И ту су нас покупли у аутобус и на 
Реповац. У Реповцу је било војске још много, био је бункер један. Ту су испитивали, 
уводили жене наше, дјевојке, мушкарце, одвајали, свашта говорили. Одводили су, 
купили су у ауто људе оне старије што су били и одводили их негде горе према Хранчи, 
тако да су ту, прошло је можда сат времена, два, били смо ту да је у ту убијено тројица, 
четворица људи, сад не знам у оном забунлуку, убили су те људе и у хоџе једног Хусе 
испала је хамајлија из џепа и тај звани „Даћо“ извадио је нож и ножем га је преклао. И 
нож је обрисао и ставио у чизму и наћерали су дјецу, четверо дјеце да их пренесу иза 
једног камиона. После аутобус је дошао, купи народ наш да иде за Кладањ. Када је било 
ми смо дошле пред врата у аутобус, а они су стајали, њих двојица, тај „Даћо“ и још један 
и нису нам дали. Рекли су да ми сачекамо да ће нас вратити у Братунац. Вратили су нас 
из аутобуса, аутобус је кренуо они су нас натјерали да седнемо у ауто са њима. Сјели 
смо у ауто позади, ми смо плакале, ја сам себе убијала, дјеца су ми остала у Братунцу, 
молила сам да ме убију. Реко је неће ти се ништа десити вратићу вас. Ишли смо за 
аутобусом. Кад смо дошли у Глогову, аутобус је стао жена је потрчала са троје деце и 
човек за њом да уђу у аутобус. Хатуна је ушла, та звана, Хатуна смо је звали, она је ушла 
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са дјецом, она у аутобус улази он је изашо са аутоматском, Мују је убио на тротоару 
онде иза аутобуса одма.  

 
Председник већа: Он?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: И он је остао мртав лежи ту, ми смо даље продужили, и 

аутобус и ми.  
 
Председник већа: Да вас не прекидам превише, али да се не враћамо, ко кажете 

убио?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Дачо.  
 
Председник већа: Добро. Даље шта је било.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ишли смо даље за аутобусом, ишли смо, прошли 

Милиће. Он је ишо, с колима су ишли и говорили су да требају негде у некако село по 
наоружање. Дошли смо негде између Власенице и Милића, они су скренули с аутом 
десно, негде кроз неку шуму, ишли смо ишли смо, дошли смо и до негде и куће неке 
прошли и дошли у шуму једну и ту су стали, ту су стали у шуми нигде никог нема. 
Изишли су из аута, рекли су нама да изађемо и ми. Ми смо плакале, молиле и није 
врједило ништа. Овај је изишо други и узо ону моју родицу, узо дјевојку ону и одвео је 
даље од нас. Ми смо остали ту стајали ја сам опет молила га, убјеђивала, заклињала га 
свачијем... 

 
Председник већа: Мислите на кога?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Дачу. Да ме пусти, да ме врати кући да узмем дјецу па 

нек ме убије и мене и дјецу одма нек убије на мјесту само да ми дјеца не остану. Према 
томе он је сагледо, реко неће ти ништа бити, почео је мене да силује, зграбио је мене за 
руку - скидај се, ја сам га ћушкала од себе није вредило. Свуко ми је хлаче, силово је ме 
ту.  

 
Председник већа: Јел` можете?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Може, полако.  
 
Председник већа: Добро, добро, полако.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: На крају опет је вратили се и ово двоје, она је плакала, 

расчерупана сва зацрвенила се.  
 
Председник већа: Она, то је ВС-2.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ја, ВС-2.  
 
Председник већа: Добро.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Натјерали су нас у ауто, сад један, ја сам сјела поред 

овог Даче, она је сјела поред овог другог. Натјеро ме да држим његов полни орган. 
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Ишли смо даље шумом некуд ишли, ишли, на крају је он запо негде у шуми, нису могли 
извући аута. Ту смо изашли. Опет овај је одвео ову дјевојку, узо је пушку, узо је нешто 
наоружања и они су отишли од нас. Овај је касније и он нешто узо, узо је аутоматску, 
дао је мени, узо је минобацач онај ручни, узо је нешто метака, па је било бомби, свашта 
је било ту небројено, што је мого, што није изашо је само мало даље смо се одаљили и 
он је разнио ауто са тим минобацачем. У томе је и мрак пао, кишица је падала, мрак је 
пао, у шуми смо били, ја не знам гдје се налазимо. Ја сам и даље и молила, плакала, 
убјеђивала да ме врати, обећаво је све вратиће ме, идемо кући, идемо па ће наћи ауто да 
ме врати у Братунац. Ове дјевојке нисам ни видјела више. Ишли смо кроз шуму дуго, 
ишли смо и сишли смо негде у Милиће. Кад смо сишли у Милиће киша је падала, ја сам 
носила ону аутоматску у рукама, он је носио минобацач, носио је нешто још, псово, 
псово је кроз Милиће кад смо ишли, виче све би побио, што су га натјерали, дошо је из 
војске па су га натјерали да иде сад да пали, да убија, да коље. Кад смо дошли близу 
негдје, ја сам носила пушку ону, ја никад пушке нисам узела у руке, ја сам случајно за 
обарач онај повукла и ја сам опалила. Он се вратио опсово ми је Бога, шта радиш, не 
знам реко ја сам се тресла, он је узео ону пушку од мене, реко ми је сад ћемо ићи у моју 
кућу код мојих. Ставио ми је качкет „Аркановаца“. Он је имао траку свезану око главе.  

 
Председник већа: Које боје, извињавам се, кад већ причамо?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Црвени. Дошли смо близу, реко ми је да ништа не 

причам кад дођем у кућу, да има оца, има матер, има, а то му није био отац, ваљда очух.  
Мати му ради негде у ресторану. Ту ћемо доћи каже немој ништа причати, ја ћу рећи да 
смо били у Аркановој јединици, да смо остали негде у квару и да смо дошли ту да 
преноћимо, ко што се тако и десило. Дошли смо у кућу, како сам видела кућа је била у 
блоку црвеном на два спрата. Ушли смо у кућу, у ходник, он ми је реко питала сам гдје 
је тоалет, реко ми је овако како смо ушли на десну страну. Ушла сам, опрала ноге, сва 
сам била мокра и прљава, умила се мало, освјежила и онда смо ушли тамо. Сједили су у, 
тамо у дневном за столом сједили су два човјека и још два дјечака, један, два, како је 
било и та мајка. Она је питала, рекла је хајте сједите јесте гладни, хоћете пити нешто, не, 
ови су питали ђе сте били, ђе сте клали, ђе сте клали. Он је реко немој нас, ништа 
немојте нас питати, уморни смо, реко је мајци иди намјести дјевојци да легне и да се 
одмори. Према томе она је изашла и рекла мени хајде за мном. Ја сам изашла на спрат за 
њом, на ходнику је стајало камара наоружања, нема шта није било, прекривено 
шаторским крилом ал` није скроз оно ни прекривено. Увела ме је у једну собу ко дјечија 
соба, био је лежај један и по неки ормарић. У томе је она правила ми постељину он је 
дошо одма за њом да ме не би шта испитивала и она је направила мени постељину и 
отишла је. И он је изашо за њом, након кратког времена вратио је се. Вратио је се поново 
силово ме је опет, реко ми је да не смијем устајати ни излазити из собе док он не дође 
ујутру по мене. Отишо је, у току ноћи још једном је дошо исто тако је урадио, и отишо, 
ја нисам никад спавала ја сам плакала, они су се потишали, поспали, ја сам плакала 
цијелу ноћ сама себе убијала, кидала. Кад је било пред зору настала је вика, пуцање, 
спремају се да иду негде на терен. Зора је сванула нисам смјела изаћи, чекала сам ко ће 
доћи да ме закоље да ме убије шта ће све урадити са мном, живот сам отписала била. 
Молила сам да ме убије неко, да не живим више с тим поразом, не смијем гледати, не 
смијем од срамоте живјети више. И на крају он је дошо можда је било и 9 сати. Реко ми 
је, дао ми је новчаницу некакву „ево ти и иди вуде напресјек, там према станици, иди на 
станицу има сад аутобус из Сарајева за Београд и сјешћеш у аутобус и ићи у Братунац“. 
Ја сам рекла нећу ни докле стићи на првом пункту ће ме избацити, према томе он је реко 
„не неће не брини се, ако буду ја ћу рећи да си била код мене“. Тако да је прошло, ја сам 
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отишла стварно аутобус је био, сјела сам у аутобус, до Коњевић поља дошла сам. У 
Коњевић пољу је претрес био и ту сам требала да ме изведу, ал` према томе био је из 
Братунца један полицајац, позно ме је и пито ме је ђе сам била, ја сам му испричала, ја 
сам плакала и рекла му да, пито ме ђе су ми дјеца ја сам рекла, он ме је пустио. Ишла 
сам даље, аутобус је ишо, дошли смо до Српске Хранче. Ту је био пункт њихов, ту су 
комшије ми биле, ту су ушли претресали да виде имал` ко од Муслимана, тражили су 
рекли су имал` балија. Према томе мене су познале комшије, извеле су ме из аутобуса и 
још једну жену из Сарајева, она је удата у Београду за, мјешани је брак и она је, муж јој 
је осто тамо на Палама, бори се, а њу је посло за Београд. И према томе нису ни њој 
дали. И ми смо остале, ту су нас малтретирали цијели дан, пуцали су око нас, долазиле  
су комшије које знам, тај комшија један који је био некад прије таксиста, он је причо 
свашта како су налазили нешта у Шаћировића кући, некаке спискове, некаке, нема шта 
није говорио, нема шта, са чим ме није вријеђо. Био је исто ту Тадија неки из Пајића, 
што је пуцо, убије колко, и били су у Глоговој, тад побили што је остало било кад смо 
наишли, и кад је било предвече наишо је неки човјек са аутом. Ишо је човјек из Брезе је 
био, а био је у Чачку, тога се сјећам добро, човјек и жена, и они су заставили их и 
покупили су нас, рекли су да нас одвезу до Кладња, њу до Власенице мене до Кладња. И 
сјели смо са њим у ауто, човјек нас је возио и жена, ја сам цијело вријеме плакала, они 
су ме тјешили, били су, фатали се за главу кад су видјели шта је све, шта су видјели 
лешева поред пута, шта су видјели паљевини, шта се све издешавало не могу људи да 
вјерују. Довели су ме у Кладањ. Довели су ме у Кладањ, жена ми је дала број телефона и 
дала ми је тада 2 милиона некакву новчаницу да узмем шта својој дјеци када ми дођу и 
да јој се јавим.  

 
Председник већа: Јел` можете? Кажите ако не можете слободно.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ништа, то сам забо... прескочила сам оно што смо кад 

смо ишли кроз Хранчу колко је било људи убијених који су остали поред цесте које сам 
видела мртве. Био је убијен Хашим Мукић испред куће и његова два сина Сали и Аве, 
гдје је убијен Хасан, убијен Муса, убијен Авдо који је стар био 80 година можда има, 
убијен Селим, убијен Нермин један који је имао можда 14 година, то док смо кроз 
Хранчу пролазили са аутом то сам видјела, а те су људе одвели све одоздо из Рековца са 
аутима и побили.  

 
Председник већа: Да ли је то то?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: То је то, не знам шта требам још да кажем ал` више ја 

мислим да сам испричала довољно.  
 
Председник већа: Имаће право питања да Вам поставља најпре тужилац, па 

бранилац, па одбрана, па на крају и веће. Сад је моје питање хоћете ли да вам тужилац 
поставља питања па да направимо паузу, видим да сте се уморили или хоћете прво да 
одморите?  

 
Сведок-оштећена ВС-1: Па ја би мало да одморим.  
 
Председник већа: Добро.  
 
Констатује се да заштићени сведок ВС-1 изјављује да се уморила и да би мало да 

се одмори, а што је очигледно приликом њеног испитивања.  
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Суд доноси  
 

Р  Е  Ш  Е  Њ  Е  
 

Прекида се главни претрес ради паузе у трајању од пола сата.  
 
Ево са већем, ајте краћу ћемо паузу направити, нека буде 15 минута мислим да ће 

бити довољно.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Може.  
 
Председник већа: Јел` имаћемо још две туре најмање, а вероватно и три 

испитивања, могуће је да ћемо правити још пауза па да ипак стигнемо да обавимо све то.  
 
Наставак је у 11,30.  
 
Добар дан. Седите.  
 
Суд доноси  
 

Р  Е  Ш  Е  Њ  Е  
    
Наставља се главни претрес након паузе у 12,00 часова.  
 
Кренули смо касније знате зашто није било добро заштићеном сведоку, надам се 

да је сада све у реду, сада ћемо да је чујемо, надам се и видимо, режија укључите само 
камеру.  

 
Добар дан поново.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Добар дан.  
 
Председник већа: Јесте боље? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Добро је.  
 
Председник већа: Добро је.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Добро је сада.  
 
Председник већа: Немојте да чекате последњи моменат него нам на време 

кажите да се не осећате добро јер биће и Вама лакше а и нама знате.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Добро. Хвала.  
 
Председник већа: Немојте да се силите да ако вам није добро да настављате да 

износите сведочење.  
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Ми смо стали код Вашег сведочења, Ви сте колико сам схватио завршили што се 
тиче Вашег слободно излагања.  

 
Сведок-оштећена ВС-1: Да.  
 
Председник већа: Ја ћу вас сада препустити тужиоцу за ратне злочине, заменику 

Тужилаштва за ратне злочине, потом ћемо ићи редом како то закон налаже. Изволите.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Хвала поштовани суде. Добар дан.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Добар дан.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Желим да вам се искрено захвалим што сте 

дошли овде данас и знам колико вам је било тешко. Ја ћу вам поставити сада неколико 
питања да појаснимо неке ствари из ових ваших изјава раније тако да немојте се 
узнемиравати, полако одговарајте и...  

 
Председник већа: Извините тужиоче, да Вас не бих ометао пошто сте у једном 

моменту поменули и убиство код аутобуса то се односи на неког, на извесног Мују, 
његова супруга је заштићени сведок такође... 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Тако је, да.  
 
Председник већа: ...тако да ни њу не ословљавате са именом.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да, мада је, већ је то прошло тако да... 
 
Председник већа: Добро, али немојте ословљавати именом ни жену Мује. Ето.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Добро.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Иако ми нисте дали реч, да ли се жртва може 

ословљавати презименом? Овај Муја, он има своје презиме у оптужници, сад његова 
супруга ће бити заштићени сведок и да је не ословљавамо са именом, ја то разумем... 
 

Председник већа: Е то ћемо решити кад дође време, а интересантно је, али ћемо 
сигурно решити тако да испоштујемо све што... 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да било је да, извините, али било је и 

других детаља Ви сте прошли пут изашли са неким судским пресудама очигледно 
знајући идентитет ВС-1 иако он још није био откривен, тако да океј.  

 
Председник већа: Кад смо већ код тога пре него што кренете, Ви знате да ми кад 

сте подигли, односно подигли нашу оптужницу која је оптужница у суштини босанска 
која је била потврђена у Босни, ми још увек нисмо имали одлуку Босанског суда о 
додељивању статуса заштићеног сведока, за сво то време исказ је стајао у предмету био 
доступан и браниоцу и одбрани, јер ми нисмо имали формално... 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Имали смо замолницу, јесте.  
 

ВР
З 1

16
2



 14

Председник већа: Али нисмо имали формалну одлуку да она има статус 
заштићеног сведока при чему смо били спремни опреза ради да вас тада и упозоримо на 
дужност чувања идентитета. Изволите.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Тако је. Поштована ВС-1, питао вас је 

судија малопре дали сте три изјаве, две у СИП-и, две код државног тужиоца Босне и 
Херцеговине. Да ли нам можете само појаснити, дакле у прве две сте помињали 
прецизно догађаје који се овде нас тичу, међутим Ви сте помињали дакле ону невољу 
која се вама десила дакле то силовање, да ли можете још једанпут иако сте делимично то 
рекли, али само још једанпут да прецизирамо зашто нисте у прве две изјаве то 
напоменули и касније зашто јесте рекли то тужиоцу Босне и Херцеговине?  

 
Сведок-оштећена ВС-1: Па то нисам споменула ради разлога од друге ове 

дјевојке која ме је заклињала... 
 
Председник већа: Станите, станите ВС. Не чујете? Ви не чујете? Узмите 

слушалице одлично се чује, бар на слушалицама. Браниоче Ви чујете. Ви Максимовићу 
чујете. Сачекајте ВС-1 само моменат. Можете наставити ВС-1.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Можете сада да наставите.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ја сам рекла због чег нисам, нисам због В-2 оне, нисам 

смјела она ме заклела свачијем и дјецом ме заклињала да никоме не кажем то, а друго 
било ме је стид и мене, било ме је стид свијета, стид ме и сад да причам о томе и то ми 
није дало, док ме није вријеме дошло да ме почело прогонити, да сам почела вриштати, 
причати у сну, да сам морала то испричати, више нисам могла носити у себи. То је то 
било.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да ли је ВС-2 имала неку везу, некога, па је 

и то био разлог?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Јесте имала момка.   
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Хвала Вам, то ме је занимало. Вратимо се 

сада у Реповац, дакле рекли сте малопре да сте тамо видели из аутобуса, стим што сте 
рекли... 

 
Сведок-оштећена ВС-1: Не, из... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Не, у Реповцу сте видели да је троје, 

четворо убијено? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ја.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Е сада морам да Вас питам овако две 

ствари, да ли можете у изјавама сте наводили нека имена, сада да ли се сећате имена, али 
реците ми оно за кога сте сигурни, малопре сте навели један догађај прецизно оно са 
ножем када је извесни „Дачо“ ту радио, сад ми само ако можете навести нека друга 
имена за која сте сигурни да су тамо страдали, исто тако ако за некога нисте сигурни, 
онда и то ми реците? 
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Сведок-оштећена ВС-1: Сигурна сам само да је Хусо тај што је заклан хоџа.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Шта је био Хусо? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Био хоџа сеоски. И Незир, њих сам видела двојицу, и 

још двојица су били, ја мислим да је један Омер а други не знам ко је био, не могу се 
сјетити.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро. Хвала. Е сада ми реците тај кога сте 

навели да, односно ко је убио те људе?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Те људе туде је убио „Дачо“. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Значи „Дачо“, а кажите ми како их је убио, 

можете, описали сте за Хусу, а кажите ми за ове остале како је то учинио?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: И њих је убио из пиштоља, пушке, шта је било, 

углавном нешто је, ја кад смо... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Је ли пиштољ или пушка, како је мислим 

оно чега се сећате, ако не можете да се сетите није важно.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Не могу се сјетити шта је било, зато што нисам гледала 

тај моменат у њих, него сам вамо гледала у народ, у цуре и спашавала свој живот. Када 
сам се окренула видела сам да леже мртви и да је у овог испала та хамајлија и да је га  
ножем. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро, а можете да ми опишете „Дачу“ 

како је изгледао, како је био обучен, како је, шта је носио, шта је имао на себи? Дакле 
више детаља, колико се сећате, опуштено немојте се... 

 
Сведок-оштећена ВС-1: Не, млад је био момак, млад је момак био можда је имао 

18-19 година, оно средњег раста, имао је униформу ону шарену. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро, добро, је ли носио, питао Вас 

судија, имао нешто на глави?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Траку, имао је траку свезану  на глави.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро, значи не сећате се шта је од оружја 

имао, не?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Знам да је све имао, када смо у кола ушли, када смо 

видели све да је имао и пушке и пиштољ и минобацачи и бомби и свега је било код њега. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро, хвала. Е сада можете ли ми рећи 

идемо сада на оно следеће место, дакле то је Глогова тамо, сада кажете прво како сте 
седели у аутомобилу то је ли можете то да ми појасните само, после сте рекли да сте 
неки други распоред био, како је значи када сте ишли ка Глогови из Реповца, како је... 
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Сведок-оштећена ВС-1: Позади, сједиле смо нас двоје позади, они су напред. 

Овај, ја мислим у том моменту да је овај момак други возио, а да је он изашао са пушком 
и када је убио ту Мују. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро, е сада ми реците колико сте Ви били 

далеко када је он убио Мују? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Па шта смо били далеко, нисмо који метар.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро, хвала Вам. Имам сад још једно 

овако обично питање само, како знате да се он зове „Дачо“, јел му је то надимак? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Па тако су га звали. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А да ли се он Вама можда представио или 

сте чули да га тако зову? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ништа није се он нама представио тако, него смо чули 

да га зову тако.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро, хвала Вам. Е сада ми реците само 

када сте ишли даље путем након убиства Мује, дошли сте до шуме, ту Вас нећу питати 
описали сте све јасно, у аутомобилу сте такође, описали сте јасно, стигли сте до куће, 
каква је кућа била, Ви сте исто рекли делимично али само бих желео да прецизирам, 
како сте видели кућу, какве је боје била?  

 
Сведок-оштећена ВС-1: Кућа је била од црвеног блока оног озидана, није 

израђена споља била, унутра је све израђено малтерисано било и има још једна кућа је 
поред ње била. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро, а кажите ми ови чланови породице 

када сте их описивали, је ли тако, рекли сте где је мајка радила, рекли сте да сте видели 
неке млађе, млађе дечаке, колико сте их видели једног или двојицу?  

 
Сведок-оштећена ВС-1: Не знам, једног или двојицу, ја сам изгубљена била. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Шта је он био том такозваном „Дачи“? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Брат.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Брат, а како знате да је био брат?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Па зва... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро, кажите.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Брат је био, ја тако мислим и звао је га брат.  
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Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро, добро. Да ли сте када су Вас одвели 
у собу, да ли сте смели напустити собу?  

 
Сведок-оштећена ВС-1: Не.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Је ли вам неко нешто рекао, претио? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ништа ми није претио нико, само ми је он рекао да не 

смијем изаћи док он не дође. Да не смијем нискијем причати, нискијем контактирати.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро. Добро. Хтео сам још нешто само да 

Вас питам, када сте давали изјаве у Босни и Херцеговини, дакле у СИП-и јесу ли Вам 
показивали неке слике?  

 
Сведок-оштећена ВС-1: Јесу. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Како, јесте на тим сликама, Ви сте се 

потписали је ли тако и препознали сте некога? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ја, ја.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Јесте ли препознали на тим сликама 

„Дачу“? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Јесам.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да ли сад могу само да предочим 

сведокињи дакле да ли су то, да ли је то, да ли су Вам ово показивали? 
 
Председник већа: Ајте пре тога питајте или да искористимо, да ли сте на тим, на 

једној од тих фотографија, односно како сте и да ли сте означили „Дачу“ на некој од тих 
фотографија... 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да, то је следеће питање, да ли је то Ваш 

рукопис и потпис, да? 
 
Председник већа: Да ли сте уопште означавали? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Па јесам.  
 
Председник већа: Јесте, добро. Само нешто бранилац је.... Добро.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: О.к. само ако можете да предочите да ли је 

то овај, да ли је то овај документ, односно да ли је то могуће?  
 
Председник већа: Само да чујемо браниоца.  
 
Адвокат Ненад Петрушић:  Сада се противим извођењу овог доказа, односно 

овој врсти препознавања имајући у виду да је оптужени присутан у судници, мада 
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мислим да би и тај начин препознавања не би одговарао одредбама ЗКП-а, али у сваком 
случају противим се овом... 

 
Председник већа: Добро. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Извините, од тада је прошло... 
 
Председник већа: Само ја да..., прихватам Ваше аргументе, међутим у питању су 

сазнања, дакле није у питању радња препознавања, већ сазнање везано за чињенице у 
време давања исказа у СИП-и је ли тако?  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Тако је, и то је саставни део изјаве... 
 
Председник већа: Тако да ћу.... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Која је дата у СИП-и.  
 
Председник већа: Тако да ћу дозволити, само молим режију документ камеру да 

укључи. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Па само да ли је то тај документ. 
 
Председник већа: Само један секунд. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: И да ли је то тај потпис, њен потпис.  
 
Председник већа: Да. Режија, документ камеру молим вас. Да ли се сећате 

колико је фотографија било ВС-1? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Не.  
 
Председник већа: Колико страна? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Не знам, не сећам се.  
 
Председник већа: Је ли било више страна или једна страна? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Не сјећам се, нисам, не знам, губим се више.  
 
Председник већа: Ево сада ћемо Вам пустити на документ камеру, видећете Ви 

на екрану код Вас надам се да ћете видети ове фотографије, па да ли су то, да ли се 
сећате јесу ли то фотографије које сте Ви гледали? Ми не видимо, а не знам да ли она 
види.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: ВС-1 да ли видите фотографију ту на 

екрану? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Не. Не. 
 
Председник већа: Режија молим вас. Ево стиже.  
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Заменик тужиоца за ратне злочине: Је ли сада видите? 
 
Председник већа: Је ли имате Ви фотографије на Вашем екрану? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Имамо сада.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Е сада само померите или уситните то да 

буде једна страна онако. 
 
Председник већа: Је ли можемо да уситнимо?  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Пошто овако је прекрупно. Е тако.  
 
Председник већа: Да ли су тако изгледале фотографије које су Вама предочене 

или другачије? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Оваке.  
 
Председник већа: Такве? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Можете страну 2, молим вас?  
 
Председник већа: Да, само један секунд. Добро, не вреди, чим сте покрили, 

ставите, ставите, склоните то и ставите.... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Ставите, мени је битно да ли је то њен 

потпис доле и да ли је овај значи.... 
 
Председник већа: Да, ставите, ставите на екран. Овде стоји то, то су 

фотографије.... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Само мало још дигните пошто је доле 

потпис па да само... 
 
Председник већа: Да се види доњи део је ли?  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Па да само питам ВС-1 да ли је то њен 

потпис доле? 
 
Председник већа: Нема доле. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Имате на првој страни.  
 
Председник већа: Да ли овде видите нешто што је Ваш рукопис можда?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Не. Гдје видим, нема ништа.  
 
Председник већа: Испод неке слике?  
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Заменик тужиоца за ратне злочине: Имате испод неке слике нешто?  
 
Председник већа: Је ли видите слике? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Видим слике.  
 
Председник већа: Да ли видите негде да нешто пише, а да је Ваш рукопис?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Овдје ово.  
 
Председник већа: Е па сада ми не знамо, кажите нам.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да, реците, да.  
 
Председник већа: Шта пише?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ја не разумим.  
 
Председник већа: Нешто пише испод једне од слика, ајте тако дакле.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Испод једне слике. 
 
Председник већа: Јесте. 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Испод ове горње.  
 
Председник већа: Је ли Вам познато чији је то рукопис?  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Је ли то Ваш рукопис?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Па јест вјероватно.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Сада ми реците да ли то лице на слици јесте 

тај извесни „Дачо“ кога  помињете, пошто то пише ту испод?  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Противим се судија управо овом питању, ово .... 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ја мислим да јесте.  
 
Адвокат Ненад Петрушић:  Упућује на препознавање, да ли је то то лице.  
 
Председник већа: Јесте. Добро. Али до одређене мере то су, знам, до одређене 

мере... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Извршено је већ препознавање колега.  
 
Председник већа: Јесте, преко фотографија.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Већ је извршено препознавање. 
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Председник већа: Да ли Вам је неко, ајте овако ћу... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Ајте Ви преформулишите ако мислите да 

сам погрешио. 
 
Председник већа: Па мислим неће се допасти браниоцу, али морам овако да, да 

ли Вам је сада неко од ових лица познато? Са ових фотографија овде?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Је. 
 
Председник већа: Које? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Тај.... 
 
Председник већа: Само ми не знамо на шта се односи када кажете тај па нам 

отприлике ближе одредите горњи ред, средњи, доњи? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Горњи. 
 
Председник већа: Горњи, па који леви или десни?  
 
Председник већа: Са моје стране десни. 
 
Председник већа: Десни, исто је и са наше стране. Да ли је то овај где пише 

„Дачо“ испод? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ја.  
 
Председник већа: Добро. Да ли се сећате, да ли сте Ви уписивали то „Дачо“ или 

је неко други то уместо Вас тада?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Не сјећам се. Не знам шта се дешавало. Да ли сам ја, не 

могу се сјетити, стварно ја се не могу сјетити да ли сам ја ово или је неко други. 
 
Председник већа: А да ли Вам је познато неко од других лица овде на 

фотографијама?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Овај доле исто испод њега трећи.  
 
Председник већа: Испод њега?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Аха. 
 
Председник већа: Значи у средини, али испод „Даче“, испод мислим ове слике 

где пише ознака „Дача“ је ли тако? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ја.  
 
Председник већа: Како Вам је он познат? 
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Сведок-оштећена ВС-1: Доле овај, дојњи. 
 
Председник већа: Нисам разумео сад. А испод „Даче“, мислим испод слике са 

натписом „Дача“ је ли тако?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: И други, трећи.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Значи доњи ред десно, је ли тако, јесте то 

мислили?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ја.  
 
Председник већа: Како су Вам познати? Из којих околности?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Па са тих околности што сам преживила то.  
 
Председник већа: Али Ви сте тада када сте препознавали само „Дачу“ означили? 

Зашто нисте и њих двојицу? Да ли се сећате? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Па није ме нико ни, не знам, не сјећам се. 
 
Председник већа: А окрените фотографију са претходне стране, да ли и ту 

некога можда, да ли Вам је ту неко познат из неких околности? Је ли видите ВС-1? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Видим.  
 
Председник већа: И шта кажете?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Па.... 
 
Председник већа: Не кажем да мора да Вам буде неко познат, него је питање да 

ли јесте?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Исто тај други... 
 
Председник већа: Други, само имамо први, имамо средњи ред и доњи ред?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Други ред. 
 
Председник већа: Други ред, леви или десни? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Десни. 
 
Председник већа: Како Вам је он познат? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Па познат ми је однекуд. 
 
Председник већа: Однекуд? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Јесте. 
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Председник већа: Добро, али не из ових дешавања о којима расправљамо данас 

овде је ли тако? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Па могуће. Вјероватно све у овим дешавањима, они су 

сви били, али што.... нису сви уцртани оно ђе треба, нисам мене оне ране што су ми 
остале болне... 

 
Председник већа: Добро, тужиоче да Вас не ометамо, изволите.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Ја бих вас замолио само да вратите другу 

страну? Ево ја ћу још само ово питање, дакле за све ове догађаје које сте описали дакле 
Реповац, после Глогова, значи убиство у Глогову, убиство неколико људи у Реповцу, и 
она несрећа која се Вама догодила силовања, дакле да ли можете да потврдите да је тај 
„Дачо“ кога помињете, овде негде на слици?  

 
Сведок-оштећена ВС-1: Па да. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Јесте ме разумели, да.  
 
Председник већа: Да, и кажите још једном ко је, на којој слици? Опет први ред, 

други ред, трећи ред?  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Значи на другој страни, да овде како је сада 

на екрану?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Како сам рекла. 
 
Председник већа: Који, горњи ред, средњи, доњи?  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Извините што Вас овако.... 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Не могу више ни да гледам ни да мислим.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Ево још ово и нећу Вас више ја 

малтретирати.  
 
Председник већа: Који ред је само кажите? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Па први ред. 
 
Председник већа: Први ред, леви или десни у првом реду? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Десни. 
 
Председник већа: Добро. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Хвала, немам више питања.  
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Председник већа: Браниоче, не треба нам документ камера сад, видећемо да ли 
ће нам бити неопходна. Само укључите микрофон. Хоћемо. Седите само. Само да 
констатујемо ово.  

 
Констатује се да су заштићеном сведоку ВС-1 предочене фотографије које се 

налазе у списима предмета, на странама  58/7 и 59/7, те се заштићени сведок ВС-1 
изјашњава како је то ближе евидентирано аудио техником овога суда.  

 
Изволите.  
 
Адвокат Ненад Петрушић:  Бранилац оптуженог Максимовића. Госпођо данас 

током Вашег слободног казивања, главног пспитивања, рекли сте да сте видели три до 
четири, да су се десила три до четири убиства у Хранчи, на питање, односно сугестију 
тужиоца данас када Вам каже да је то било у месту Реповац? 

 
Сведок-оштећена ВС-1: Реповац.  
 
Адвокат Ненад Петрушић:  Када Вам тужилац дакле сугерише да је то било, 

кроз питање, у месту Реповац, Ви говорите да је било у Реповцу, ја Вас сада питам да ли 
је то било у Реповцу или у Хранчи?  

 
Сведок-оштећена ВС-1: У Реповцу.  
 
Председник већа: Извините колега, режија молим вас само да нам укључите 

екране овде. Да пребаците слику из кућице, кабине, е уреду је.  
 
Адвокат Ненад Петрушић:  Да ли се можете сетити у изјавама које сте давали 

државним органима Босне и Херцеговине, СИП-и и тужилаштву, да ли сте овај догађај 
описали као догађај који се десио у Хранчи или у Реповцу?  

 
Сведок-оштећена ВС-1: Па то се дешавало и Хранчи и у Реповцу. То је ту све 

повезано. А та убиства су се десила у Реповцу.  
 
Адвокат Ненад Петрушић:  Између Хранче и Реповца постоји нека просторна 

дистанца, нека... 
 
Председник већа: Удаљеност?  
 
Адвокат Ненад Петрушић:  Удаљеност.... 
 
Председник већа: Па је питање колика је? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Па питање, удаљеност има можда један километар, нема 

ни толико.  
 
Адвокат Ненад Петрушић:  По издвајањима о којима сте говорили, између, ко 

се ту раздвајао и где су била раздвајања?  
 
Председник већа: Цивила, је ли тако, на њих мислите?  
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Адвокат Ненад Петрушић:  Цивила, она говори о раздвајању. 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Цивила нормално, жена и дјеце.  
 
Адвокат Ненад Петрушић:  Од кога су се они раздвајали?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Од мушкараца, од људи који су људи постојали они су 

убијани сви. 
 
Адвокат Ненад Петрушић:  Колико је било ту људи, мушкараца?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Онде колико је било наших мушкараца то је и побијено.  
 
Адвокат Ненад Петрушић:  Колико их је било?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Па било је пар, оније старијих, можда 10-так.  
 
Адвокат Ненад Петрушић:  Је ли се све то дешавало у Хранчи?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: У Реповцу су убијена ова што сам рекла, а у Хранчи 

успут сам видла сви поред цесте ђе су побијени, и Хашим са своја два сина, Хашим 
Нукић и Авдо Рамић и Муса Рамић и Хасан Хоџић и Селим Рамић и још једно дијете од 
14 година, један мали младић.  

 
Адвокат Ненад Петрушић:  Госпођо ја  ћу Вам само сугерисати да раније у 

Вашим изјавама о овим лицима уопште нисте говорили, који је разлог да данас говорите, 
а били сте такође питани о догађајима у Хранчи?  

 
Сведок-оштећена ВС-1: О којим, то није истина. 
 
Адвокат Ненад Петрушић:  Поменули сте Рамић Селима, само Рамић Селима и 

Рамић Авду, о осталим људима о којима данас говорите да су убијени у Хранчи, 
односно поред пута у Вашим ранијим казивањима о томе нема ни речи бар када су у 
питању Ваши искази, односно изјаве? 

 
Сведок-оштећена ВС-1: Не знам богами, ја сам причала, све што сам видла и 

што знам да је... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Поштовани суде, извините само могу да..... 
 
Председник већа: Можете, претпостављам шта ћете... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да, дакле то нити је предмет оптужнице, 

нити је овај, може се признати.... 
 
Председник већа: Претпоставио сам тужиоче да ћете то, а са друге стране 

дозволићу ова питања пошто се односе на питања кредибилитета сведока, иако се не 
односе на предмет оптужбе јер предмет оптужбе креће од Реповца па надаље, тако да 
дозвољавам. Изволите.  
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Адвокат Ненад Петрушић:  Даље госпођо остало ми је мало нејасно, поготово 
сада на питање тужиоца, да ли сте Ви видели сам чин убистава ових људи у Реповцу?  

 
Сведок-оштећена ВС-1: Јесам видла.  
 
Адвокат Ненад Петрушић:  Да ли сте дакле видели како Ви описујете тог 

„Дачу“ који  их је лично убио?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Па нормално да сам видла, да нисам видла не би ни 

причала, можда се га не би ни сјетила да је, није нас заробио и одвео и морао ми је 
остати он у сјећању и онај момак још један не знам како се зове.  

 
Адвокат Ненад Петрушић: Дакле, њих двојица су побили то четворо људи у 

Реповцу? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Јест. 
 
Адвокат Ненад Петрушић:  Из ког наоружања?  
 
Председник већа: Чекајте сада, Ви кажете њих двојица, а малопре на питање 

тужиоца каже „Дачо“? 
 
Адвокат Ненад Петрушић:  Е сад она каже њих двојица... 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Није о томе, њих двојица су заједно били када су нас 

одвели... 
 
Председник већа: А ко је убио ове у Реповцу? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: „Дачо“.  
 
Председник већа: Добро. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Поштовани суде, могу само да, у вези оне 

малопређашње тачке пошто сам нашао у  изјави овде набрајање свих имена, у изјави 1 
од 21. фебруара датој СИП-и помињу се сви ови људи које је поново... 

 
Председник већа: Добро, али Ви нисте одбрана сведока, тако да, добро. 

Изволите.  
 
Адвокат Ненад Петрушић:  Дакле, питање је да ли сте видели из ког наоружања 

је он побио те људе?  
 
Председник већа: Питао је тужилац али добро ајде. 
 
Адвокат Ненад Петрушић:  Добро, она је рекла нека већ када је видела.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ја сам рекла када сам видла да нисам видла или је из 

пушке или из пиштоља их побио, била сам окренута тамо према бункеру ономе ђе 
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испитује и води, ту је пуно војске било маса, а касније када је опуцо ја сам се касније 
окренула и видела сам када је заклао човјека, када је ножем убио.  

 
Адвокат Ненад Петрушић:  Да ли је тај човјек кога је он заклао, био већ убијен 

па га је он.... 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Јест. Прво је упуцо, и онда је касније га како је он пао, 

испало му је из џепа и он је видио и прешао и ножем га је. 
 
Адвокат Ненад Петрушић:  Тај бункер ког кога сте се Ви налазили, колико је 

био удаљен од места на коме се десило то убиство?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Богами, нисам мјерила, не знам, пар метара.  
 
Адвокат Ненад Петрушић:  Је ли било још војске ту око те групе? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Војске је било... 
 
Адвокат Ненад Петрушић:  Само моменат, само моменат дозволите, је ли било 

још ту војника око те групе....? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Је. 
 
Адвокат Ненад Петрушић:  Људи који су побијени?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Није било. Око те групе ђе је убијено њихке није било 

људи, него је успут горе када сам ишла према Хранчи, а остале су одвозили са аутом по 
двојицу и убијали. 

 
Адвокат Ненад Петрушић:  Па колико је уопште било војника? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ни то нисам бројила, војника је било пуно, можда и 200, 

не могу ја, нисам ја то бројила, нисам ја била толико да гледам колико има људи, колико 
има глава да бројим, то ми је пало на памет, питала се оћу ли преживити, ђе сам дошла.  

 
Адвокат Ненад Петрушић:  Да ли сам Вас ја добро разумео да је на месту самог 

убиства био само „Дача“ од  наоружаних људи и нико други? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Никад није, било их је стотинама још наоружаније, 

шташ ме, ту војска је сва наоружана... 
 
Председник већа: Али пита бранилац у близини ове тројице убијених, да ли је 

само „Дачо“ био наоружан или још неко? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Било их је више наоружаних. 
 
Председник већа: У близини те тројице убијених? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Па нормално да је било, али је он их упуцо.  
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Председник већа: Добро.  
 
Адвокат Ненад Петрушић:  У које доба дана се десило то убиство, односно та 

убиства?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: И то не, и то не бих знала прецизирати тачно, било је 

можда 12, 1 тако, углавном је било... 
 
Председник већа: Око поднева? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ја.  
 
Председник већа: Добро. 
 
Адвокат Ненад Петрушић:  Када је почело раздвајање? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Па убрзо иза тога је почело, аутобус је дошао и купили 

су жене и дјецу и ето, ту мушкараца, мушкарац ниједан није прошао углавном што је ту, 
а нама нису дали ући у аутобус.  

 
Адвокат Ненад Петрушић:  Да ли су мушкарци Муслимани који су ту одвојени, 

били сви војно способни?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Никад нису, ни ови што су побијени. 
 
Председник већа: Не, не, нисте разумели браниоца, не да ли су учествовали у 

ратним дешавањима, него да ли су били војно способни? Да ли су били способни да носе 
пушке или да евентуално учествују, не да ли су....? 

 
Сведок-оштећена ВС-1: Нису.  
 
Председник већа: Нису били способни за рат? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Нису, нико није био способан за рат. 
 
Адвокат Ненад Петрушић:  Дакле, Ви кажете да су сви мушкарци Муслимани 

били старији од 60 или млађи од ајде 18 година?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ја. Ти старији су побијени сви су имали више од 60, и 

мали тај један који је имао 14 година Нермин.  
 
Адвокат Ненад Петрушић:  А где су се налазили у том времену мушкарци из 

Хранче, Реповца, Глогове војно спосодни, дакле... 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Не знам. 
 
Адвокат Ненад Петрушић:  У војној доби од 18 до 60 година?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Не знам, у Глоговој су их побили све што су нашли, у 

Глоговој је побијено све, што су побјегли негдје отишли у шуме, ђе су ошли не би ти 
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знала рећи, само знам да је нашије 9 одведено из Хранче, момака који су ожењени, била 
су три момка, а оно су ожењени све млади.  

 
Адвокат Ненад Петрушић: А у Хранчи су се неколико дана пре тога водила нека 

борбена дејства, је ли знате нешто о томе?  
 

Сведок-оштећена ВС-1: Па јесу се водила, кад су они долазили и палили и 
убијали нас, нормално да јесу, 02., 03. маја кад би, кад су све попалили и побили гдје су 
кога нашли.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Поштовани суде уколико дозвољавате 

само.  
 
Председник већа: Кажите.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Дакле ово, сада не знам да ли одбрана 

покушава да на тај начин нападне нашу квалификацију па сада покушава да докаже да 
су ово били борбено способни људи односно да је то ратни злочин против ратних 
заробљеника, мислим какве везе сведокиња има везе са овим питањем.  

 
Председник већа: Ово су питања оквирна и уводна претпостављам за конкретна 

питања а која су можда већ била или ће бити тако да сигуран сам да нећемо ићи много 
даље од овога што смо сада ишли браниоче... 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Али нема везе са оптужбом.... 
 
Председник већа: Добро, али атмосфера целе те приче и чињеница да ратно 

способних није било како је то сведок рекла на питање браниоца указује евентуално на 
потребу оваквих питања али надам се да ће бранилац да крене убрзо у фокус.  

 
Адвокат Ненад Петрушић: Дакле, кад сте кренули даље од Глогове кад сте ту 

били присутни убиству Мује и кад сте кренули прошли сте поред Милића и отишли сте 
пут Власенице, дал` сам вас ја добро разумео?  

 
Сведок-оштећена ВС-1: Ја, разумео, тако је било.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Реците ми отприлике ако можете да се сетите које је 

доба дана било кад сте дошли негде у близини Власенице? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Па било је предвече некако, можда око 4-5 кад смо 

отишли оно скренули између Власенице и Милића у шуму.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Кад сте кренули из Глогове?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Нисам сата имала, нисам гледала, не могу то 

прецизирати.  
 
Председник већа: Оно чега се сећате тако кажите. Можете доба дана.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Па доба дана могу рећи можда је било око 2.  
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Председник већа: Тако, чега се не сећате тако кажите слободно.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: А тај пут кад сте скренули са главног пута колико 

сте још ишли колима, колико сте се још возили?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Па не знам, возили смо се подуго, негде кроз шуму 

неку, некаквим путевима, они су причали иду по наоружање неко и тако, кад је било 
можда предвече оно и стали су негде и то је, почела друга прича.  

 
Адвокат Ненад Петрушић: Предвече то би могло бити летње време негде око 7 

сати пола 8.  
 
Председник већа: Да ли можете да определите? Ако не можете немојте.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Не знам колико сати.... 
 
Председник већа: Да ли је мрак, сумрак или ... 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Мрак није био још можда за један сат, пошто смо ми 

касније омркли у шуми оно кад је кола он запалио и кад смо кренули отале.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Пре него што је запалио кола можете ли нам рећи 

које је марке био тај аутомобил, јел` то био путнички аутомобил?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Не знам. Био је аутомобил ја мислим од „Боксита“.  
 
Председник већа:  Да ли се сећате марке или боје, или и једног и другог, или не? 

Не сећате се.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Не сећам се. Не знам.  
 
Председник већа: Добро.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: По чему закључујете да је био од „Боксита“? 
 
Председник већа: Чисто због записника то је фирма „Боксит“.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Да, да, да.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Фирма, фирма „Боксит“ писало је.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Али по чему закључујете... 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Писало је од фирме од „Боксита“ на ауту.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Јел` писало на ауту „Боксит“? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ја.  
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Председник већа: Сад рече, сад рече да је писало.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Нисам...  
 
Председник већа: Да, да.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Е хвала. Рекли сте да је у аутомобилу било 

наоружања. Можете ли нам рећи колико је било наоружања?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Па пуно је било ал` нисам бројила. Било је много, било 

је и бомби и свега, два минобацача она, биле су пушке двије, било је свашта нешта 
поредано, они реданика, ја не могу прецизирати оно што нисам бројила.  

 
Адвокат Ненад Петрушић: И рекли сте да је Дачо запалио тај ауто.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Јесте.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Шта је урадио са тим наоружањем? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Нешто је узо, нешто је остало у ауту.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Дакле изгорело у ауту.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Да.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: А јел` ту било неких експлозија? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Јест било је. 
 
Адвокат Ненад Петрушић: Молим?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Јесте.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: А можете ли нам описати то шта се десило? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Шта ћу ти описати ја сам гледала, окренула сам главу 

он је изнио, дао ми је аутоматску, изнио минобацач, изнио је нешто они реданика, изашо 
је изнад горе и разнио је ауто.  

 
Адвокат Ненад Петрушић: Дакле, Ви сте били негде на неком безбедном 

месту... 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ја, били смо горе вишље изашли изнад, горе.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Колико је трајао тај пут од тог места из шуме па до 

повратка у Милиће? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Па мени је дуго.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: А јел` можете определити неко време? 
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Сведок-оштећена ВС-1: Мени је трајао можда сат, два, док сам, не знам ни 

колко, киша је падала, кроз шуму смо негде ишли и сишли смо на крају у Милиће.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Да ли сте били само вас двоје том приликом ? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Да.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: А не знате где је била сведок ВС-2? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Не знам, она је отишла са овим, он је њу одвео и ја 

нисам о њој ништа знала.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: А где сте се раздвојили? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: У шуми.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Кад сте се, добро вратићу се на то, кад сте дошли 

код Даче кући како су га њега ословљавали?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Исто тако, Дачо. Ђе си сине Дачо, ђе си био, шта сте 

радили, ђе сте били, ђе сте клали, ђе сте палили.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Да ли сте и раније говорили да су га ословљавали са 

Дачо у кући?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ја колико сам чула, а ја се нисам задржала са њима ни 5 

минута, ја сам само ушла нисам ни сјела, ја сам изашла између њих, и ја немам шта 
причати, а они нису преда мном ништа причали више. Он им је реко да не причају 
ништа, да не питају ништа.  

 
Адвокат Ненад Петрушић: Рекли сте да Вам је дао неку капу... 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Јесте.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: ...како сте назвали да је то била Арканова капа.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Јесте, рекла сам.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: А реците ми по чему сте Ви закључили да је то била 

капа Арканова или припада Аркану?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Нисам... Ја нисам закључила уопште него је он причо, 

он је реко да ћемо рећи, рећи ће да је био, да смо били у Аркановој јединици и да смо 
остали у квару и да смо дошли ту да преноћимо и реко је матери „иди направи цури нек 
легне и не питај је ништа уморни смо“.  

 
Адвокат Ненад Петрушић: Да ли сте из собе у којој сте се нашли у тој кући 

могли видети Милиће?  
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Председник већа: Јесте добро?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Не, гледала сам на цесту горе, нисам могла из те собе у 

Милиће вамо видјети.  
 
Председник већа: Јесте добро? Учинило ми се... 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Добро је.  
 
Председник већа: Добро. Наставите.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Гледали сте на пут који води од Милића према 

Власеници, јел` тако?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Да.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Да ли сте са тог прозора, односно са тог места могли 

видети аутобуску станицу?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Нисам могла видети аутобуску станицу са тог прозора, 

ал` сам могла кад сам изашла реко ми је иди вуда пречице и дао ми је новчаницу неку да 
платим аутобус, иди вуда и ја сам прешла брзо нисам ни минут, два оставила, станица је 
близу била.  

 
Адвокат Ненад Петрушић: А да ли сте испред куће, или око куће, или ту где сте 

се растали са Дачом ујутру могли видети станицу? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Јесам могла видети испред куће станицу.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Шта сте још могли видети од објеката испред куће?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Могла сам испред куће гледати тамо, остало видјети 

тамо дио града.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Рекли сте да због сведока ВС-2 нисте хтели 

пријавити, нисте хтели пријавити силовање односно да Вас је она заклела.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ја.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Да ли Вам је сведок ВС-2 рекла да је она 

представницима, односно радницима СИПЕ и тужиоцу изнела целу причу о томе да је 
она силована те ноћи од стране тог другог лица?  

 
Сведок-оштећена ВС-1: Јесте. Ал` је то било касније.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Она је ту изјаву дала неколико дана, чини ми се сад 

да не лицитирам са датумом, након што сте Ви сведочили, да ли Вам је то рекла?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Јесте.  
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Заменик тужиоца за ратне злочине: Опростите судија само, могу да се 
укључим? 

 
Председник већа: Можете.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Па... 
 
Председник већа: Укључите поново, искључили сте.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Прву изјаву је дала сведокиња у фебруару, 

а ВС-2 је дала 23.07. тако да не стоји овакво питање.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Да али 29.07. је сведокиња дала такође једну изјаву 

где не помиње никакво силовање, па у том контексту је било моје питање, чим се онда 
она могла руководити да вас заклиње да Ви не причате о неком догађају о коме је она 
причала и те како отворено према радницима СИПЕ? 

 
Председник већа: После 10 дана, извињавам се.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Мислим да је неки период, да ли 09.07. или ... 
 
Председник већа: ВС-1 09.07., а ВС-2 23.07.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Десетак, дванаест дана, тринаест.  
 
Председник већа: Четрнаест. Ајте сад резимирајте питање.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Дакле, можете ли Ви наћи рационалан разлог 

објашњење зашто Ви не пријављујете Дачу а као изговор налазите то да вас је  замолила 
сведокиња ВС-2 да не причате о томе јер је она у вези са неким момком за кога треба да 
се уда, а иста та ВС-2 отворено тужиоцу односно представницима СИП-е износи цео 
догађај о том силовању, односно цео догађај износи без икакве задршке.  

 
Председник већа: Јесте разумели питање?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Да. А које године?  
 
Председник већа: Све је то 2008. Ви 09.07.2008. године СИП-и дајете изјаву не 

помињући силовање и како сте објаснили а што вам предочава и бранилаца да вас је 
заклела ВС-2. А ВС-2 после како смо рекли 14 дана даје исказ где помиње силовање.  

 
Сведок-оштећена ВС-1: То нисам знала.  
 
Председник већа: То је питање браниоца. Нисте знали.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Није.  
 
Председник већа: Добро. То је одговор.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Немам више питања. Хвала.  
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Председник већа: Максимовићу имате Ви питања? Не. Јел` можете..., остало је 

веће да Вас пита, јел` можете да наставимо или да правимо паузу?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Може. Ако буде ми лоше ја ћу ... 
 
Председник већа: Ви кажите то све време стоји. Ви сте у одређеној мери на нека 

питања која сам ја сматрао да су релевантна и спремао се да Вам поставим одговорили 
кроз питања Тужилаштва и одбране, па бих ја кренуо редом, од тачке 1 за коју Вас је 
бранилац и питао везано за ове детаље. Ви сте поменули у Вашој изјави везано за 
Реповац, јел` ме пратите. Кажете овако у својој изјави 21. фебруара 2008. године кажете: 
„Виђела сам кад су на том мјесту убили четверицу мушкараца са Церовца по имену 
Незир, Атиф, Џемал и Хусо“, па сте за Хусу и објаснили везано за амајлију и клање и 
тако даље. Шта сад мене мало збуњује, ми овде у оптужници имамо следећа лица 
Салкић Хусу, Салкић Незира и Салкић Омера и имамо и Хусу, извињавам се Хусу сам 
већ поменуо. Да ли се, Ви сте Хусу поменули али сте поменули још нека лица којих ми 
овде немамо у оптужници.  

 
Сведок-оштећена ВС-1: Нема.  
 
Председник већа: Да ли се сећате Салкић Незира и Салкић Омера том 

приликом?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Па сјећам се њих, али је био још неко али ја не знам ко 

је, видиш да сам ја збуњена била.  
 
Председник већа: Добро. Убијено тројица, четворица мушкараца, па сте рекли, 

рекли сте да су их неких млади момци однели иза камиона, јел` тако.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Јест, дјеца мала.  
 
Председник већа: Моје питање, да ли се тога сећате прецизно или се тога 

присећате, да ли сте сигурни да су убијени испред камиона или иза камиона, и колико 
сте сигурни у те чињенице које износите? 

 
Сведок-оштећена ВС-1: Они су убијени ниже камиона и после су их однјели там 

иза камиона.  
 
Председник већа: Иза камиона.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Јесте. 
 
Председник већа:   Добро. Приликом свог исказа, сад морам поново да се вратим 

овде пред СИП-ом,  нисте поменули Незира и Омера, дал` се сад њих сећате? Салкић 
Незира и Салкић Омера.  

 
Сведок-оштећена ВС-1: Ја.  
 
Председник већа: Како их се сећате, као...? 
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Сведок-оштећена ВС-1: Па сјећам их се тако да сам их видјела тад да су они... 
 
Председник већа: Убијени.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Убијени.  
 
Председник већа: Добро. И рекосте то је било чини ми се питање, сад не знам 

браниоца или тужиоца, ајте још једном, пошто је у оптужници наведено „давао знаке 
живота пришао му и преклао“.   

 
Сведок-оштећена ВС-1: Је.  
 
Председник већа: Ја колико сам закључио кад је испала амајлија и кад је пришао 

Дачо, како га називате, преклао га. Да ли је Хусо био жив или није? Ви сте малопре 
одговорили ал` ајте сад  поново то да разјаснимо, малопре рекосте да није.  

 
Сведок-оштећена ВС-1: Па вјероват... он је био убијен да ли је био жив дал` није 

нисам му ја пришла, ал` знам да је он прешо и да је га, није он давао знакова, није 
помаго није ништа.  

 
Председник већа: Није давао знакове живота, знаке живота? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Не. 
 
Председник већа: Добро. На питање браниоца или можда тужиоца сада се више 

не сећам, нисте могли да се сетите марке аутомобила осим фирме чији је назив тај на 
аутомобилу „Боксит“ јел` тако?  

 
Сведок-оштећена ВС-1: Је.  
 
Председник већа: За боју сте такође рекли да се не сећате.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Рекла сам, нешто сам говорила ал` нисам сигурна.  
 
Председник већа: Зашто Вас питам, зато што сте 21. фебруара 2008. године пред 

СИП-ом рекли „наредили су да идемо са њима у путничком возилу бијеле боје“ и 
„возилом је управљо мени непознат војник а Дачо је сједио на месту сувозача“. Тако сте 
тад изјавили.  

 
Сведок-оштећена ВС-1: То је истина, ал` ето не знам му боју само.  
 
Председник већа: Тад сте рекли бијеле боје.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Тад сам рекла. 
 
Председник већа: Али ја морам да вам предочим део исказа сведока ВС-2 која 

каже да су наредили - „наредили су нам да уђемо у возило црвене боје“. Да ли се Ви тога 
сећате? 

 
Сведок-оштећена ВС-1: Не.  
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Председник већа: Не. И „возилом је управљао Дачо“ каже ВС-2, Ваша родица.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Не, то није истина.  
 
Председник већа: „Док је Ратко сједио на месту сувозача“.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Није.  
 
Председник већа: Није. Добро. Што се тиче Мује, убиства Мује сећате се из 

аутобуса.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ја.  
 
Председник већа: Добро. Јел` се сећате шта је носио, да ли је нешто у рукама 

носио Мујо том приликом?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Носио деку.  
 
Председник већа: Деку.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Носио је деку преко руке.  
 
Председник већа: Питам вас зато што Ваша родица односно ВС-2 каже да је 

неку кесу носио.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Не, деку. Деку носио преко руке.  
 
Председник већа: Где сте се налазила када Вам је случајно опалила пушка, да ли 

се сећате?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: У Милићима, у Милићима ишли смо према кући тамо.  
 
Председник већа: Били сте на асфалту.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: На асфалту.  
 
Председник већа: Добро. Одговарали сте на питања браниоца везано, а мислим и 

тужиоца везано за оружје у ауту које се налазило, а које је касније Дачо уништио овим 
ручним бацачем. Где се у возилу налазило то оружје? 

 
Сведок-оштећена ВС-1: Налазило се и позади ђе смо ми сједиле, а налазило се и 

у гепеку.  
 
Председник већа: Гепеку. Добро. Да ли можете да опишете просторије куће у 

Милићима код Даче, колико се сећате. Дакле улазите на врата, шта се налази на 
приземљу, шта на спрату, да ли можете?  

 
Сведок-оштећена ВС-1: Ништа не би ти, описаћу ти ово што знам, што сам... кад 

смо ушли у ходник био је ВЦ  ја сам питала ђе је, ушли смо, ја сам ушла опрала ноге и 
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вратила се, касније смо ушли с ту страну, било је право како смо ушли, дневни, био је 
дневни и кухиња ту и отале сам изишла отишла уза степенице у собу горе ништа више 
нисам видјела ђе је шта нит` сам ходала по кући, само на ходнику знам да је било 
наоружања дости, горе на спрату.  

 
Председник већа: Добро. Рекли сте данас на питање браниоца да је и мајка или 

већ ко се обратио „сине Дачо“, јел` тако?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Јесте. 
 
Председник већа: Да ли се неко у кући још неком обраћао па сте евентуално 

могли да закључите да се неко, да неко има неко име које би сте сада можда могли да 
нам поменете или да се сетите?  

 
Сведок-оштећена ВС-1: Не, нико никог по именице није звао док сам ја била ту 

није се ко обратио. Па ја сам моменат ушла и ... 
 
Председник већа: Добро. Кажите ми аутобуска станица, рекли сте да је близу, 

рекли сте минут-два, дао Вам је новац и тако даље, да ли можете, рекли сте преко пута, 
да ли можете даљину да определите у односу на кућу Дачину? 

 
Сведок-оштећена ВС-1: Ако идеш около има полијепо ићи има можда и 10 

минута, 15, ако идеш путем правим, али је он мени реко напресек да идем тамо према 
станици и ја сам прешла близу је било.  

 
Председник већа: Пречицом дакле.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ја, пречицом.  
 
Председник већа: Јел` можете отприлике колико је то пречицом има метара, јел` 

можете то да определите?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Не, не, не могу.  
 
Председник већа: Добро. Како знате да му мајка ради у угоститељству?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Па причо он.  
 
Председник већа: А дал` Вам је нешто прецизније причао?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Причо је да је био у војсци, да је дошао из војске, да су 

га мобилисали одма да иде да ратује, псује све криво му, да идем по шумама да ходам, 
мјесто да имам дјевојку да излазим и тако и реко је да му мати ради у ресторану негде у 
неком објекту.  

 
Председник већа: Добро. И сада оно што је најмање пријатно а некако су то и 

тужилац и бранилац ал` ја, веће не би смело да пређе преко тога олако. Нећемо ићи у 
детаље који су иначе уобичајени али мало колико год вам то било непријатно или вам 
засметало да нам мало ближе, мало у мери у којој то Ви можете и физички и психички 
да учините, да нам опишете ова силовања, због поступка који водимо. Не морате ићи у 
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детаље али нам мало то, рекли сте одвео у шуму и силовао. Мало ако можете..., мени је 
стварно жао због тога али морамо то да вас питамо.  

 
Сведок-оштећена ВС-1: Кад смо били у шуми овај је момак одвео ову и отишли 

су даље.  
 
Председник већа: Добро.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ја сам мислила он је, оно неће ме дирати стварно фин је 

пријатан реко све ће проћи хајде, онда је он почео нешто бунцати и мене је зграбио за 
руку и повуко ме према себи. Ја сам га одгурала од себе и молила сам га да ме пусти и 
заклињала га свачим. Према томе он није слушо, почео се псовати, мени, почео скидати 
хлаче с мене и ту ме је силово и ту касније смо били још они су дошле после тога... 

 
Председник већа: Колико пута, да ли Вас је једном силовао или више пута ту у 

шуми?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Двапут, једном тад, па после опет једном кад ме натјеро 

да држим његов полни орган и да... 
 
Председник већа: Ал` то је било у колима? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Да.  
 
Председник већа: Значи други пут је било у колима?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ја.  
 
Председник већа: Добро. Да ли је то на исти начин ако могу да Вам мало 

помогнем у овом делу непријатног исказа, и у кући?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Јесте. Јесте, молим Вас ако може поштедите ме више од 

тога, не можем више.  
 
Председник већа: Након мојих питања да ли има питања, тужиоче можда, не 

морате али... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Немам питања само имам једну 

констатацију која можда и није можда примерена да то сада кажем, али на претходном 
претресу је покушавајући да оспори кредибилитет ВС-1 помињао, одбрана је помињала 
неку пресуду у Босни и Херцеговини па сам ја то записао и прибавио сам ту пресуду и 
испоставља се да то није било баш тако како је одбрана навела тада... 

 
Председник већа: Ал` то није сада у току испитивања... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Океј... 
 
Председник већа: Осим ако имате питања за сведока.  
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Заменик тужиоца за ратне злочине: Немам, у вези тога немам зато што нема 
везе са оптужбом него има везе само са кредибилитетима.  

 
Председник већа: Да ли имате Ви можда неких нових питања у међувремену? 

Само укључите молим вас.  
 
Адвокат Ненад Петрушић: Само једно, бранилац оптуженог Максимовића. Да 

ли нам сведок може рећи како је био тог 09. маја обучен Дача? 
 
Председник већа: Питао је тужилац ал` ајте ... 
 
Адвокат Ненад Петрушић: У маскирну униформу колико сам ја схватио, 

шарену униформу, ако дозволите нека одговори.  
 
Председник већа: Нека одговори, у реду.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ја мислим да сам на то питање једном одговорила.  
 
Председник већа: Јесте. Ајте кажите. 
 
Адвокат Ненад Петрушић: Да ли је сведоку познато да сведок ВС-2 каже да је 

тога дана Дачо био, носио је маскирну униформу и то маскирне хлаче дужине до 
кољена, маскирну мајицу, на поткољеници мислим леве ноге било је нешто у чему је 
држао нож, а она каже да је нож извадио из чизме и да је био сасвим другачије обучен у 
односу на овај опис који даје сведок... 

 
Сведок-оштећена ВС-1: Ја сам ... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Поштовани суде извините ако дозволите.  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Ја сам рекла све оно што је било тачно.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Извините судија.  
 
Председник већа: Изволите.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Само, она је рекла шарена униформа, према 

томе не видим шта је рекла другачије што је навео сада... 
 
Адвокат Ненад Петрушић: Није исто да ли је до колена или нормална нека... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А да ли је маскирна или шарена... 
 
Адвокат Ненад Петрушић: Не, не, то је небитно.  
 
Председник већа: Али то треба сведок да нам каже, ја сам рекла, па оно што сте 

Ви рекли. Ви сте мало тужилац мало у функцији браниоца сведока што би рекли. Нема 
потребе, ту је веће ми бранимо и штитимо права свих учесника поступка. Јел` то то? 
Можете само микрофон. Имао сам још једно питање, али у међувремену се изродило 
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једно претходно, малопре на моје питање рекли сте да није деловало да ће тако бити, јер 
се фино понашао „Дачо“ у шуми, пре него што је, је ли тако? 

 
Сведок-оштећена ВС-1: Да. 
 
Председник већа: Е то ме мало збунило, шта то значи фино понашао?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Па нисам, мислила сам да је млад, да сам ја старија од 

њега пуно, скором да му могу мајка бити, да се неће тако понашати према мени.  
 
Председник већа: Али претходно се десило нешто што није могло да Вам укаже 

на њега као финог човека, је ли тако? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Па то што се десило, то ја сам знала, али нисам 

замишљала да ће од мене тако направити, да ће мене силовати, о томе се, сам причала.  
 
Председник већа: Добро. Добро.  
 
Адвокат Ненад Петрушић:  Око самог силовања у шуми... 
 
Председник већа: Добро. 
 
Адвокат Ненад Петрушић:  Она је рекла сада на Ваш упит, на Ваше питање да је 

прво силована једанпут у шуми, а након тога у колима, а где у колима, да ли у шуми или 
на неком другом месту, неком....? 

 
Председник већа: Добро, чули сте питање? Врло кратко се задржавамо и нећемо. 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Све се то у шуми дешавало. 
 
Председник већа: Дакле, кола су још увек била у шуми приликом тог другог 

силовања? 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Све се у шуми дешавало.  
 
Председник већа: Добро. Моје питање на крају да ли се придружујете кривичном 

гоњењу овде оптуженог Максимовића и да ли истичете имовинско правни захтев?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Да.  
 
Председник већа: Добро, да ли можете да определите имовинско правни захтев 

или ћете га евентуално накнадно определити што је уобичајена пракса имајући у виду 
комплексностс кривичног поступка?  

 
Сведок-оштећена ВС-1: Не разумим.  
 
Председник већа: Да ли можете сада определити имовинско правни захтев, 

односно да ли можете сада определити евентуално износ који потражујете као накнаду 
штете од оптуженог или ћете то евентуално накнадно? Не морате сада. 
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Сведок-оштећена ВС-1: Па, славни суде ја тражим нормално, ако постоји мој је 
живот уништен, а Ви знате колико то вреди... 

 
Председник већа: Добро. 
 
Дакле, сведок се придружује кривичном гоњењу оптуженог и истиче имовинско 

правни захтев. 
 
И још једно питање, знам да ће бранилац да реагује ја морам да га питам, да ли 

бисте сада евентуално могли „Дачу“ препознати?  
 
Сведок-оштећена ВС-1: Не знам да ли би могла препознати, године су прошле, 

можда и би, можда и не би, то нисам сигурна.  
 
Председник већа: Добро. То је то. Питања даљих нема. Хвала лепо. Мало смо 

Вас намучили али надам се да нисмо претерали, ми смо се трудили да будемо добри 
домаћини, али с обзиром на околности да сте дошли у суд и да сведочите о тим тешким 
ратним дешавањима која су давно била, нисмо могли да будемо бољи него што јесмо. 
Ето. 

 
Сведок-оштећена ВС-1: Хвала Вам.  
 
Председник већа: Добро. 
 
Сведок-оштећена ВС-1: Мени је тешко, али шта могу.  
 
Председник већа: Добро. Ви можете ићи, режија можете искључити камеру у 

кабини. Добро.  
 
Суд доноси  
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
главни претрес се одлаже, наставак се одређује за: 
 

-05. октобар 2016. године у 14,30 часова, судница 2. 
 
О плану ћете бити обавештени благовремено да се можете припремити. За сада 

сам једино сигуран да ћемо звати ВС-3, а  видећемо како стоје ствари за..., да временски 
уклопимо па ћете о евентуално још неким сведоцима бити обавештени благовремено.  

 
 
Довршено у 13,15.  
 
 
 

Записничар                                                                                          Председник већа-судија  
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